
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 16. 12. 2015 od 17:00 hodin v městském kině 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluven : pan Pavel Urx 

  

Za MěÚ : Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Ing. Karel Šohaj – ved. odb. VŽP, pan Zdeněk 

Přivřel, BBA – tajemník MěÚ, Pavla Gerhardová – zapisovatelka, Kamila Zárubová – 

referentka SÚ, Jan Svatoš – velitel MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS, Monika 

Mansfeldová – referentka odb. FaP, Bc. Blanka Vyhnálková, DiS – pov. vedením odb. SM, 

Ing. Irena Zárubová – ved. SÚ 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města: 

http://www.benesovnpl.cz/?page=usneseni-zastupitelstva-2015  

 

1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Filip Ušák. Přivítal přítomné a nechal hlasovat o 

složení návrhové komise a programu. 

Starosta určil zapisovatelku jednání sl. Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu pana Radka Provazníka a paní Mgr. Zdeňku Černou. 

 

Usnesení č. 145/2015 : 

ZaM schvaluje jako ověřovatele zápisu pana Radka Provazníka a paní Mgr. Zdeňku Černou. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Tojmarová, p. Vrbický, p. Myšíková, Prášek, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. Černá, p. Mádle, p. 

Lekner ) 1 se zdržel ( p. Provazník ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: pan Karel Vrbický, pan Radek Prášek, pan 

Ota Dračka. 

 

Usnesení č. 146/2015 : 

ZaM schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: p. Karel Vrbický, p. Radek Prášek, p. 

Ota Dračka. 

http://www.benesovnpl.cz/?page=usneseni-zastupitelstva-2015


Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Tojmarová, p. Provazník, p. Myšíková, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. Mádle, p. Lekner ) 3 se 

zdrželi ( p. Vrbický, p. Černá, p. Prášek ) 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání: 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise  

2. Kontrola usnesení z minulého  ZaM  

3. Rozbor hospodaření za III. čtvrtletí 2015 

4. Rozpočet města na rok 2016 a rozpočtová opatření 

5. Prodej, koupě majetku města 

6. Zpráva finančního výboru 

7. Zpráva o činnosti MÚ a vedení města 

8. Organizační záležitosti 

9. Diskuse 

10. Závěr 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu. 

Usnesení č. 147/2015 : 

ZaM schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

 

2. KONTROLA USNESENÍ  

Na minulém jednání ZaM nebylo přijato ukládající usnesení. 

 

 

3. ROZBOR HOSPODAŘENÍ ZA III. ČTVRTLETÍ 2015 

p. Sluková – přednesla rozbor hospodaření za III. čtvrtletí 2015 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 148/2015 : 

ZaM schvaluje rozbor hospodaření za III. čtvrtletí 2015. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 



4. ROZPOČET MĚSTA NA ROK 2016 A ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ 

4.1. Rozpočet města na rok 2016 

Starosta + p. Sluková – přednesli rozpočet města na rok 2016 

Starosta nechal hlasovat o návrzích usnesení 

Usnesení č. 149/2015 : 

ZaM schvaluje rozpočet města na rok 2016 jako schodkový s tím, že schodek bude uhrazen 

přebytkem hospodaření roku 2015. 

 
Příjmy - výdaje  10000400,00 

Financování 10000400,00 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 Financování  Předpokládaný zůstatek na účtech k 31.12. 2015     11.000.000,- Kč 

   
8115 9388000,00 zůstatek na účtech 

8115 1250000,00 zůstatek na účtech hasičský vůz - převod do r. 2016 

8115 162000,00 zůstatek na účtech -pojistné plnění (lesy) 

8115 200000,00 dotace na workoutové hřiště-převod do r. 2016 

8124 -999600,00 zůstatek na účtech -  splátka úvěru 

Celkem 10000400,00   

 
    

  
  

Výdaje Rozpočet   

  
  

5xxx 35439000,00 běžné výdaje 

5331 15796000,00 příspěvky příspěvkovým organizacím 

522x 1350000,00 dotace spolkům, o.s., o.p.s., FO,PO 

6xxx 11928447,00 kapitálové výdaje 

Celkem 64513447,00   

  
  
   

 
    

Příjmy Rozpočet   

 
  

 
1xxx 35600000,00 daně sdílené 

1xxx 1200000,00 daň výlučná 

1xxx 2621000,00 daňové poplatky 

2xxx 5478820,00 nedaňové příjmy 

4xxx 9613227,00 přijaté dotace 

3xxx 0,00 kapitálové příjmy 

CELKEM 54513047,00   



Usnesení č. 150/2015 : 

ZaM schvaluje dle svých kompetencí vyhrazených zákonem o obcích poskytnutí příspěvků a 

dotací dle návrhu rozpočtu na rok 2016 takto: 

 Služby města Benešov nad Ploučnicí, p.o.    8.396.000,- 

 Základní a Mateřská škola v Benešově nad Ploučnicí, p.o.  5.200.000,- 

 Školní jídelna v Benešově nad Ploučnicí, p.o.   1.100.000,- 

 Centrum dětí a mládeže Benešov nad Ploučnicí, p.o.  1.100.000,- 

 Městský sportovní klub Benešov nad Ploučnicí      939.000,- 

 Rodinné centrum Medvídek                                                                100.000,- 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

Usnesení č. 151/2015 : 

ZaM stanovuje, že ve výdajové části rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci operací 

(odpovědnými orgány) překročen jim stanovený objem běžných a kapitálových výdajů dle 

jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu roku 2016. V rámci paragrafů se změna 

v jednotlivých položkách, včetně mzdových položek a včetně změn mezi položkami běžných 

a kapitálových výdajů a naopak, povoluje. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

Usnesení č. 152/2015 : 

ZaM schvaluje, že rozpis schváleného rozpočtu do plného třídění rozpočtové skladby dle 

vyhlášky č. 323/2002 Sb. je v kompetenci vedoucí finančního odboru, účetních. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

4.2. Předběžné rozpočtové opatření č. 29 

Návrh na usnesení: 

ZaM schvaluje předběžné rozpočtové opatření č. 29 k rozpočtu za rok 2015 pro ty operace, 

které vzniknou za období od 16.12.2015 do 31.12.2015 bez určení konkrétní výše pro tyto 

rozpočtové změny: 

 Přijetí a případné realizace výdajů účelově určených poskytnutých dotací 

 Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání 

 Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle platné rozpočtové skladby 

v případech přesunů příjmů a výdajů 

ZaM ve výše uvedených případech převádí kompetence na radu města. Provedené rozpočtové 

změny budou předloženy v konkrétních částkách k informování zastupitelstva na prvním 

zasedání roku 2016. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 153/2015 : 

ZaM schvaluje předběžné rozpočtové opatření č. 29. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 



4.3. Předběžné rozpočtové opatření č. 1 

Návrh na usnesení: 

ZaM schvaluje předběžné rozpočtové opatření č. 1 k rozpočtu na rok 2016 bez určení 

konkrétní výše pro tyto rozpočtové změny: 

 Přijetí a případné realizace výdajů účelově určených poskytnutých dotací 

 Změny v členění dle vyhlášky o rozpočtové skladbě v aktuálním znění 

 Změny v položkách 1122 a 5362 vlivem zobrazení daně z příjmů právnických osob 

hrazených městem (město je poplatníkem a zároveň i příjemcem, daň se pouze 

proúčtovává) 

 Upřesnění výše transferů dle schváleného státního rozpočtu a dle upřesnění dalších 

veřejných rozpočtů (kraje, SF, např. přesná výše dotace na koruny). 

 Upřesnění výše transferů v případech jejich vypořádání 

 Průtokové dotace (např. dotace pro ZŠ, apod.) 

ZaM ve výše uvedených případech převádí kompetence na radu města. Provedené rozpočtové 

změny budou předloženy v konkrétních částkách k informování zastupitelů na zasedáních 

zastupitelstva v roce 2016.  

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 154/2015 : 

ZaM schvaluje předběžné rozpočtové opatření č. 1. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

4.4. Rozpočtové opatření č. 30 

p. Sluková – přednesla rozpočtové opatření č. 30 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 155/2015 : 

ZaM schvaluje rozpočtové opatření č. 30. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

V čase 17:24 vyhlásil starosta patnáctiminutovou přestávku. 

Před budovou městského kina představil starosta všem přítomným nové auto na svoz 

biologicky rozložitelného komunálního odpadu. 

V čase 17:40 se Mgr. Tojmarová omluvila ze zbytku jednání. 

4.5. Rozpočtové opatření č. 31 

p. Sluková – přednesla rozpočtové opatření č. 31 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 



Usnesení č. 156/2015 : 

ZaM schvaluje rozpočtové opatření č. 31. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

4.6. Rozpočtové opatření č. 32 

p. Sluková – přednesla rozpočtové opatření č. 32 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 157/2015 : 

ZaM schvaluje rozpočtové opatření č. 32. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

4.7. Rozpočtové opatření č. 33 

p. Sluková – přednesla rozpočtové opatření č. 33 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 158/2015 : 

ZaM schvaluje rozpočtové opatření č. 33. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

4.8. Rozpočtové opatření č. 34 

p. Sluková – přednesla rozpočtové opatření č. 34 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 159/2015 : 

ZaM schvaluje rozpočtové opatření č. 34. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

4.9. Rozpočtový výhled na roky 2017-2018 

p. Sluková – přednesla rozpočtový výhled na roky 2017-2018 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 160/2015 : 

ZaM schválilo rozpočtový výhled na roky 2017-2018. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

4.10. Statut fondu na obnovu bytových domů v majetku města Benešov nad Ploučnicí 

Starosta + p. Sluková – přednesli informaci k fondu na obnovu bytových domů v majetku  

                                       města 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 



Usnesení č. 161/2015 : 

ZaM schválilo záměr zřízení Fondu na obnovu bytových domů v majetku města Benešov nad 

Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

 

5. PRODEJ, KOUPĚ MAJETKU MĚSTA 

Žádný prodej ani koupě nejsou v tuto chvíli realizovány. 

 

 

 

6. ZPRÁVA FINANČNÍHO VÝBORU 

p. Kulíková – doplňuje informaci ke zprávě FV 

p. Prášek – upozorňuje, že zastupitelé nemají zprávu FV, ale mají zápis z jednání FV  

                   18.11.2015  

p. Kulíková – zastupitelé mají zápis, protože toto jednání bylo nejdůležitější – pokud si p.  

                       Prášek přeje zprávu, budou zastupitelé mít zprávu do jednoho týdne ve svých e- 

                       mailových schránkách 

p. Prášek – přeje si, aby obdržel zprávu finančního výboru do jednoho týdne a žádá, aby toto  

                   přání bylo uvedeno v zápisu z jednání ZaM 

Usnesení č. 162/2015 : 

ZaM bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

 

 

7. ZPRÁVA O ČINNOSTI MÚ A ČINNOSTI MĚSTA 

p. Přivřel – přednesl zprávu o činnosti městského úřadu 

Starosta – přednesl zprávu o činnosti vedení města – věnuje se bodům: návštěva prezidenta  

                 republiky, rozpočet na rok 2016, dotace, Mariánská pouť, nová cisternová  

                 automobilová stříkačka pro hasiče, kulturní památky, strategický plán rozvoje  

                 města, nové dotační období, modernizace SLM, situace v lesích 

p. Prášek – děkuje p. tajemníkovi za písemné zpracování zprávy o činnosti MěÚ a prosí, aby  

                   do zápisu aspoň v bodech bylo uvedeno to, co p. starosta zmínil 



Usnesení č. 163/2015 : 

ZaM bere na vědomí zprávu o činnosti MÚ a města Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

 

 

8. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI 

8.1. Návrh zadání územního plánu 

Starosta + p. Šohaj – přednesli informaci k návrhu zadání územního plánu 

p. Tesarčíková – dotazuje se na návrhy změn územního plánu – žadatel Š. J.           

                            (p. Tesarčíková předpokládá, že se jedná o škvárové hřiště) a návrh je na  

                            komerční využití  

p. Šohaj – toto je ještě není definitivní – vše ještě proběhne připomínkováním a zastupitelstvo  

                  to musí schválit 

p. Tesarčíková – je jasné, že se na tom teprve bude pracovat, ale s tímto nesouhlasí 

Starosta – navrhuje doplnit dalším usnesením 

p. Přivřel – doporučuje zastupitelům, aby s připomínkami k návrhu zadání územního plánu  

                    navštívili p. Šohaje 

Starosta nechal hlasovat o návrzích usnesení 

Usnesení č. 164/2015 : 

ZaM bere na vědomí vyhodnocení projednání návrhu zadání Územního plánu Benešov nad 

Ploučnicí ve spolupráci s určeným zastupitelem. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Prášek, p. Provazník, p. Myšíková, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. Mádle, p. Černá, p. Vrbický) 

1 se zdržel ( p. Lekner ) 

Usnesení č. 165/2015 : 

ZaM schvaluje upravený návrh zadání Územního plánu města Benešov nad Ploučnicí. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Lekner, p. Provazník, p. Myšíková, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. Mádle, p. Černá, p. Vrbický) 

1 nepřítomen ( p. Prášek ) 

Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení doplněného návrhu usnesení 

Usnesení č. 166/2015 : 

ZaM nesouhlasí s návrhem na změnu v Územním plánu v záležitosti komerčního využití 

plochy škvárového hřiště u bývalého Benaru 02. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Prášek, p. Provazník, p. Myšíková, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. Mádle, p. Černá, p. Vrbický) 

1 se zdržel ( p. Lekner ) 



8.2. Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Labské skály 

Starosta – přednesl informaci ke strategii komunitně vedeného místního rozvoje MAS Labské  

                 skály 

Starosta nechal hlasovat o návrzích usnesení 

Usnesení č. 167/2015 : 

ZaM se seznámilo se Strategií komunitně vedeného místního rozvoje MAS Labské skály. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

Usnesení č. 168/2015 : 

ZaM souhlasí s realizací Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Labské skály 

na období 2014-2020 na svém správním území. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

8.3. Plán práce zastupitelstva na rok 2016 

Starosta – přednesl informaci k plánu práce ZaM na rok 2016 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 169/2015 : 

ZaM schvaluje plán práce na rok 2016 dle předloženého materiálu. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

Starosta doplňuje dva materiály dodané po lhůtě 7 dní. 

 

8.4. Rozpočet SOB 

p. Dračka – předkladatel přednesl informaci k rozpočtu SOB 

Starosta nechal hlasovat o návrzích usnesení 

Usnesení č. 170/2015 : 

ZaM schválilo projednání návrhu rozpočtu SOB na rok 2016. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Lekner, p. Provazník, p. Myšíková, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. Mádle, p. Černá, p. Vrbický) 

1 se zdržel ( p. Prášek ) 

Usnesení č. 171/2015 : 

ZaM bere na vědomí návrh rozpočtu Sdružení obcí Benešovska. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro (p. Jansa, p. Zelený, p. Ušák, p. Kulíková, p. 

Lekner, p. Provazník, p. Myšíková, p. Dračka, p. Tesarčíková, p. Mádle, p. Černá, p. Vrbický) 

1 se zdržel ( p. Prášek ) 

 



8.5. Odměny za výkon funkce neuvolněným zastupitelům 

Starosta – předkladatel přednesl informaci k odměnám za výkon funkce neuvolněným  

                 zastupitelům – v případě uvolněných zastupitelů není toto v kompetenci  

                 zastupitelstva (starosta a místostarosta, pokud jsou uvolněni, tak mají pevnou  

                 odměnu se kterou nelze žádným způsobem hýbat) 

Starosta nechal hlasovat o návrzích usnesení 

Usnesení č. 172/2015 : 

ZaM schválilo projednání odměny za výkon funkce neuvolněným zastupitelům. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

Usnesení č. 173/2015 : 

ZaM po projednání stanoví: od 1.1.2016 neuvolněným zastupitelům měsíční odměnu 

v maximální výši dle přílohy č. 1 NV č. 37/2003 Sb., ve znění pozdějších předpisů. Měsíční 

odměna se poskytne za výkon funkce, za kterou náleží nejvyšší odměna. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro ( všichni ) 

 

 

9. DISKUSE 

p. Horčic – děkuje za práci p. Šohajovi (ohledně dopravního značení) a má další připomínky  

                   k některým značkám 

Starosta – máme zájem nechat zpracovat audit dopravního značení – vyhodnocení  

                  nadbytečných, přebytečných značek a kde naopak chybí 

V čase 18:40 se Mgr. Tesarčíková omluvila ze zbytku jednání. 

p. Lekner – děkuje místostarostovi za zprávu o výsledku hospodaření v městských lesích 

                 – navrhuje zastupitelům, aby na příštím jednání zastupitelstva zvážili udělení  

                    odměny starostovi města (souhrn za rok 2015) – péči o kulturní památky,  

                    organizaci a zařízení návštěvy prezidenta republiky a za všechny dotace, které  

                    pomohl zařídit 

Starosta – děkuje, ale myslí, že to není nutné 

p. Mádle – má přání, aby se město začalo zajímat o rozšířený stav divočáků, speciálně Pod  

                  Táborským vrchem a v Husově ulici 

p. Čech – dotazuje se, co se dělá s těmi kontejnery na odpad – kontroluje to někdo? 

Starosta – získali jsme dotaci na biologicky rozložitelný komunální odpad – to by mělo  

                 směřovat k tomu, že se od nového roku budou distribuovat biopopelnice a  

                 biokompostéry mezi ty občany, kteří si o to zažádali – sběrný dvůr čistíme 

p. Čech – dotazuje se, zda chodník u školy je již hotový 

Starosta – dalším krokem bude bezbariérové schodiště a nějaký nájezd na kočárky směrem od  

                  jídelny nahoru ke škole – ten úsek mezi Sídlištěm a jídelnou je hotov 



p. Čech – dotazuje se, zda kontroluje MěÚ obchod – na Sídlišti v obchodě se nezletilým dětem  

                 prodávají bouchačky 

Starosta – můžeme udělat nějakou preventivní akci přes školu směrem k mladistvým, mohu  

                  požádat MP o zaměření se na tento problém, mohu o to samé požádat šéfa  

                 OOPČR 

p. Černá – dětem jsme rozdávali lístečky a poslali jsme do obchodu MP, aby obchodníky  

                  poučili, ale je to stále dokola 

p. Kulíková – reaguje na p. Leknera ohledně jeho návrhu na leden, jak mluvil o odměně  

                       starostovi – informuje zastupitele o tom, že na předposledním jednání RaM  

                       23.11.2015 byl schválen peněžitý dar pro starostu i místostarostu 

Starosta – tak jako pro ředitele příspěvkových organizací 

p. Myšíková – máme přeci vyhlášku města – stálo by zato, vždy v tomto období upozornit  

                        v novinách (neví, jestli má smysl za toto utrácet v infokanálu), hodně lidem  

                        jsou dělobuchy nepříjemné – není nám to lhostejné 

p. Provazník – loni to fungovalo výborně, chválí školu 

p. Lekner – dotaz na p. Kulíkovou, zda ta odměna byla ze ty věci, které dnes přednesl p.  

                    Lekner 

p. Kulíková – za rok 2015 

p. Lekner – účastnil se diskuse k povodním, kterou pořádal Člověk v tísni na MěÚ a chtěl by  

                    poprosit, abychom nešetřili finance na SMS v infokanálu – bylo přítomno málo  

                    občanů 

p. Čvančarová – každý obyvatel z té oblasti dostal do schránky v obálce letáček, rozvezla to  

                            MP, bylo to 220 až 230 schránek v té oblasti, kde byla povodeň, nebo kam  

                            by povodeň mohla – informace se lidem dostala 

p. Lekner – omlouvá se, tuto informaci neměl 

 

 

 

 

 

 

10. ZÁVĚR 

V čase 18:57 vyhlásil starosta pětiminutovou přestávku a následně ukončil jednání ZaM. 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města: 

http://www.benesovnpl.cz/?page=usneseni-zastupitelstva-2015  

 

 

http://www.benesovnpl.cz/?page=usneseni-zastupitelstva-2015


Ověřovatelé zápisu :                    Radek Provazník……………………………………… 

 

                                     Mgr. Zdeňka Černá …………………………………… 

 

 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová ………………………………… 

 

 

 

 

………………………………………… 

Filip Ušák 

starosta města 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


